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dr Marek Wojtkowski

P re zyd e nt M i o sta Wtoc{dwe k

Szanowny panie prezydenci

w imieniu mieszkar'rc6w wlocfawka zwracam siq z uprzejmq prodbq o wydanie
dyspozycji odpowiednim sluibom kornunalnym by zechcialy dokonai dorainego remontu
zapadniqtej czgSci chodnika na ulicy Swiqtego Antoniego 3g a.

Powstalo bardzo niebezpieczne miejsce, kt6re stanowi ragroienie bezpieczeristwa dla
uzytkownik6w chodnika.

Z powa2aniem


